
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde 

Onsdag d. 3. april 2019 

 

På mødet deltog: 

Poul Henning Cramer, Christina Andersen og Stine Klitgaard 

 

1. Valg af dirigent: 

Christina Andersen 

 

2: Godkendelse af referatet fra afdelingsbestyrelsesmødet d. 03-04-2019:  

Godkendt. 

 

3. Godkendelse af dagsorden:  

Godkendt. 

 

4. Nyt fra afdelingen: 

Kommunen har været ude og lave trafik tælling på opfordring af 

afdelingsbestyrelsen. 

Vi afventer yderlig handling derfra. 

 

5. Nyt fra administrationen: 

Intet nyt. 

 

6. Nyt fra beboerne: 

Intet nyt. 



 

 

 

 

7. Fremtidige aktiviteter: 

A. Evaluering af fællesspisningen d. 5. marts 2019: 

Vi i bestyrelsen synes det var en rigtig hyggelig aften, med en masse go snak 

og hygge med vores naboer. 

Der var 20 tilmeldte til fællesspisningen, det var et flot fremmøde til vores 

første aften, men vi håber på at endnu flere vil bakke op om vores 

arrangementer. 

Forslag til fremtidige fællesspisninger: 

Banko med små gevinster 

Brætspil 

Oplæg fra beboere, fx tro, livsberetninger, flygtninge og politik. 

 

B. Planlægning af næste fællesspisning tirsdag d. 7. maj 2019 – skal der en 

aktivitet på – foredrag eller lignende 

Menu: Lasagne m. grønt og brød + dessert 

Thomas Bachmann kommer med et kort oplæg om at træde ind i politik. 

 

Stine laver indbydelse til fællesspisningen med beskrivelse af at vi i fremtiden 

vil lave forskellige oplæg til disse arrangementer med interesse i vores 

naboskab. 

Ligges op på Facebook, samt SMS sendes ud til beboerne  

(Christina sørger for det). 

Bestyrelsen mødes i fælleshuset kl. 16.00 

 

C. Festudvalg – noget nyt omkring sommerfesten d. 31. august 2019: 

Drøftes til fællesspisningen. 

 

D. Næste gåtur med naboerne – skal der en dato på: 

Datoer for gåture: 

2 maj 



6 juni 

4 juli 

1 august 

5 september 

Gåturene (ca. 5 km) begynder kl. 19 -? med start fra krydset 

Fredensgade/Tværgade. 

Vi vil undervejs sætte os ned og få en kop kaffe, så tag en lille kaffekande med 

til lillemor og dig. 

Har man hund er de også velkomne. 

 

Christina ligger gåturene op på Facebook og aflevere datoerne til 

boligforeningens kontor, så de sender en SMS ud ca. 1 uge før. 

 

E. Næste nabo kaffe – skal der en dato på: 

Nabo kaffe sættes i bero indtil oktober, hvor der vil komme nogle datoer. 

 

F. Velkomst til nye beboere. Er velkomsten endelig udformet: 

Velkomstfolderen er sat på standby pt. 

 

G. Eventuelt: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


